
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 26. juni 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 298
Er det udtryk for, at ministeren generelt har den opfattelse, at der skal være
større åbenhed over for journalister end over for medlemmer af Folketinget,
når han ifølge Politiken 25. juni 2014 i artiklen "Første krigssvar fra regeringen
rejser nye spørgsmål" giver oplysninger om anvendelsen af forsvarslovens §
17, som hans forgænger i 2012 nægtede at give til Forsvarsudvalget i svare-
ne på spørgsmålene 200-203 (FOU alm. del, 2011-12), eller er det i stedet
udtryk for, at ministeren følger en anden og mere åben linje end sin forgæn-
ger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pernille
Skipper (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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